
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 9. listopadu 2021 
 

 

Přítomni:      prof. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, dr. Šír, doc. Ciahotný, doc. Šimáček, doc. 

Kubal, prof. Jeníček, Ing. Březina, Ing. Váchová, Šárka Dintarová 

Omluveni:    Ing. Šritrová, 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Proběhl prodej části pozemku na Vítězném náměstí, šel oficiální email od vedení školy. 

 Situace Covid, doporučuje se práce z domova, rotační přítomnost na pracovišti. 

 Škola se připravuje na možnost distanční výuky, pokud je možno, laboratoře by měly 

proběhnout ještě teď, stejně tak měření pro BP a DP. 

 Řešení protivlivového manuálu. Pan děkan zaslal členům kolegia. 

 Připravuje se, že garanti studijních programů budou mít povinnost podávat zprávy jedenkrát za 

rok. 

 

Pror. Jahoda 

 Proběhl nákup grafických tabletů pro výuku. 

 

Pror. Vojtěch 

 Proběhne změna organizačního řádu školy ve vztahu k VaV a transferu technologií. Uvažuje se 

o sloučení oddělení. 

 Řešení IGA a IGRA. 

 Přijímaní nominací hodnotitelů GAČR za VŠCHT Praha. 

 Národní centrum kompetence chemie. Za FTOP se jednání zúčastní doc. Kubička. 

 Proběhla Noc vědců, dr. Šír shromáždí podklady pro odměny zaangažovaných.  

 

Pror. Pospíšil 

 Příprava Strategického záměru VŠCHT. Studenti (cca 50%) i senát mají zájem o výuku v AJ. 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 23. 11. 2021 online. 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Kočí – děkan 

 Vědecká rada fakulty proběhne dne 17. 12. 2021 v 10.00.  

 16. 11. 13 -15 online bude představení kandidátů na nového děkana FTOP. Nominace přijali 

prof. Pavel Jeníček a doc. Ondřej Jankovský. 

 

 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Pedagogická konference bude 10. 12., hlavně řešitelé PIGY. 

 Oddělení CŽV – kdo chce organizovat kurzy, nahlásit na CŽV (i akce pro střední školy). 

 Na základě pedagogických výkonů se rozdělí tablety následovně – 3 na Ú216, 4 na Ú215, 218 

a 240, 5 na Ú217. 

 



 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Výsledky TAČR, úspěšnost byla velmi nízká.  

 P. prorektorovi Vojtěchovi byly zaslány podklady pro marketingové využití výzkumů. 

 HR Awards (za fakultu nominovaní doc. Ciahotný, doc. Parschová, Ing. Váchová). 

 Proběhla schůzka k implementaci výsledků MEP. 

 Řeší se přestup studentů DSP ze starých programů do nových. Platnost akreditace končí v roce 

2023. 

 Vyhlášení přijímacího řízení DSP pro ak. rok 2022/23. Do 31.11. vypsat témata doktorských 

prací do SIS. Téma Čj + Aj, obor, anotace (ČJ + AJ). 

 Byla vyhlášena SVK.  

 VIGA – odevzdání proběhne plně elektronicky. 

 Řeší se propojení OBD a E-doktoranda. 

 Připomínky ohledně DSP studia k novele vysokoškolského zákona. 

 Open Access – zbytek je 65.600,- . 

 Fond Dagmar Procházkové – návrhy úpravy pravidel pro přidělení. 

 Zaslat kandidáty do hodnotících panelů modulu M1. 

 Hodnocení H20 – zaslání připomínek k hodnocení výstupů v modulu M1, poděkování doc. 

Macákovi a doc. Šimáčkovi. 

 Končily sedmé ročníky DSP, doc. Hlinčík vyjádřil poděkování za práci Ing. Šritrové. 

 Apeluje na školitele a školitele specialisty, aby od šestého ročníku DSP dbali na splnění 

publikačních podmínek stanovených vnitřní směrnicí děkana. 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Proběhla první schůzka s prorektorkou Rumlovou. 

 Schůzka s M. Janovským – propagace školy a sjednocení propagace. 

 Spolupráce s ministerstvem zahraničí s rozvojovými zeměmi.  

 Výroční zpráva za fakultu se zpracovává. 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Prof. Buryanovi se nebude nadále prodlužovat pracovní smlouva, končí k 31.12., doc. Ciahotný 

mu poděkoval za práci pro fakultu. 
 Pracovní smlouvy na dobu určitou. Pokud pracovník souhlasí, že dostane další smlouvu na dobu 

určitou, je to možné.  
 Výsledek jednání Etické komise VŠCHT – komise se domnívá, že prof. Buryan porušil Etický 

kodex VŠCHT Praha, bylo doporučeno dát napomenutí. Doc. Ciahotný předal výsledek na 

právní oddělení, zatím bez odezvy. 
 Nový program „Omezování klimatických změn“ – senát zrevidoval a poslal připomínky, 

minulý týden proběhla schůzka, kde byly připomínky reflektovány. Prerekvizity při 

předmětech, doc. Ciahotný žádá, aby se garanti předmětů podívali, zda nejdou tyto upravit. 

Dále je třeba aktualizovat životopisy garantů předmětů. 
 Úspory osobních nákladů za rok 2020. Pro případné nesrovnalosti se domlouvat s Ing. 

Brůhovou. 
 Časopis Paliva, do konce listopadu zasílat články do dalšího čísla. 
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 Návštěva zahraničního profesora – prof. Lise Appels – Katolická univerzita v Lovani. Návštěva 

proběhne 9. a 10. 12.  
 

Ústav 218 (doc. Macák) 



 14. 12. proběhne obhajoba práce v rámci DD Ing. J. Moška. Na výpočetním centru jsou 

k zapůjčení mikrofony pro obhajobu hybridní formou. Hlasování musí proběhnout 

elektronickou formou, ale je třeba to dopředu vyzkoušet. 
 

 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 Doc. Kubal podporuje rozdělení ústavu 240, tuto informaci i předal senátu FTOP. 
 

 

Senát (Ing. Váchová) 

 3. 11. proběhlo osmé zasedání senátu, projednával se nový studijní program, vznik nového 

ústavu – senát podal žádost o vytvoření záměru nového studijního programu (magisterského) 

zaměřeného na LCA. 
 Hlasování pro volbu nového děkana proběhne mezi 22. – 26.11.  
 Den otevřených dveří – znovu se bude řešit umístění stánku FTOP, v budově A hned za dveřmi, 

proběhne schůzka s p. Janovským o lepším místě.  
 Studenti by chtěli mít lepší info, jakou problematikou se zabývají jednotlivé ústavy pro 

případný výběr závěrečných prací (týká se hlavně bakalářských). Bude spuštěna anketa, jakou 

formu preferují pro získání podrobností. 
 

 

Ing. Šritrová  

 

 

Různé 

 Kolegium věnovalo tichou vzpomínku památce profesora Michala Dohányose.  
 

 

 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 23. 11. 2021 online (MS Teams). 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


